
Technische vragen

Van : ChristenUnie, Christiaan Quik

Datum vraag : 23 september 2020

Onderwerp : Algemene subsidie Verordening

Datum antwoord :

Naar aanleiding van bespreking in de fractie hebben we toch nog een aantal vragen 
over het agendapunt algemene subsidie verordening. Het is een @ onderwerp maar 
zien wel graag de antwoorden nog, voordat we afwegen of we het onderwerp 
willen bespreken. Aangezien de stukken pas dinsdag 22 september beschikbaar 
waren, konden we helaas niet eerder reageren. Wellicht is het, omdat ik nog niet 
weet of we het willen bespreken en de kans ook wel aanwezig is dat dat niet hoeft, 
handig om dit @ te verplaatsen naar commissie stad van maandag. Scheelt 
misschien wel wat tijd, dus dit is even meegedacht. 

1. Kan een verduidelijking worden gegeven wat het voordeel is dat het college 
meer bevoegdheid krijgt en de raad uitsluitend nog budgetrecht?

2. Wat betekent de gelijkschakeling van deze nieuwe onderwerpen met de 
bestaande regelingen in de algemene subsidieverordening voor de rol van de 
gemeenteraad?

3. in hoeverre is het gezien de regelingen op een nieuw beleidsterrein een idee 
om raadsleden te betrekken of mee te laten denken in de nieuwe regelingen 
voordat deze door het college wordt vastgesteld? 

4. Wordt de nieuwe subsidieregeling rondom duurzaamheid ook geëvalueerd 
en eventueel bijgesteld en hoe wordt de raad daarover geïnformeerd?

Antwoorden:
1. Kan een verduidelijking worden gegeven wat het voordeel is dat het college meer 

bevoegdheid krijgt en de raad uitsluitend nog budgetrecht?

Antwoord:

Het voordeel zit vooral in de snelheid. Door in het college een regeling vast te laten stellen ipv een 
aparte verordening in de raad wordt de doorlooptijd verkort van 2 maanden naar 1 week. Op die 
manier kunnen eerder subsidies worden toegekend. Dit is met name fijn voor tijdelijke regelingen die 
kort openstaan. De onderwerpen energie en klimaat zijn relatief nieuw. Het is een terrein waar veel in 



beweging is en de behoefte bestaat om snel te kunnen schakelen. Ook om een regeling aan te 
kunnen passen als in de praktijk blijkt dat deze niet optimaal functioneert. 

2. Wat betekent de gelijkschakeling van deze nieuwe onderwerpen met de bestaande regelingen 
in de algemene subsidieverordening voor de rol van de gemeenteraad?

Antwoord:

Het betekent dat de raad voor subsidies op het vlak van energie, klimaat, groen en milieu voortaan 
dezelfde rol krijgt als voor subsidies krachtens de WMO en op de terreinen van zorg, onderwijs, 
cultuur, toerisme, recreatie en sport. 

3. in hoeverre is het gezien de regelingen op een nieuw beleidsterrein een idee om raadsleden 
te betrekken of mee te laten denken in de nieuwe regelingen voordat deze door het college 
wordt vastgesteld? 

Antwoord:
Het betrekken van de raad bij het opstellen van een regeling is altijd een goed idee. Dat zou kunnen 
worden ingevuld door de raadswerkgroepen energietransitie en klimaatadaptatie. 

4. Wordt de nieuwe subsidieregeling rondom duurzaamheid ook geëvalueerd en eventueel 
bijgesteld en hoe wordt de raad daarover geïnformeerd?

Antwoord:

Uiteraard worden de regelingen na afloop (van termijn of budget) geëvalueerd. Als er ruimte is voor 
verlenging zal waar nodig worden bijgesteld. De raad kan via de raadswerkgroepen op de hoogte 
worden gehouden. Bij grote wijzigingen zal de raad rechtstreeks via een memo worden geïnformeerd. 


